
ورزشی 10
زلاتان و علی دایی و رویاهای ناتمام؛

قابل توجه کیشوندان محترم
بولینگ مریم با رعایت ضوابط شورای سلامت جزیره همه روزه از ساعت 10 صبح یکسر ه باز است

آغاز لیگ برتر بوکس با حضور ۷ تیم پس از یک دهه

پرسپولیس به مصاف خوشه طلایی می رودآیکیدو ایران در مسیر جهانی شدن

گروه ورزشي - وقتی در 10 سالگی 
در تیم رهپویان شــهرری کار را دنبال کرد، 
خیلــی زود اهداف خــود را روی دفترچه 
یادداشتی که داشت ردیف کرد. حضور در 
ســطح اول فوتبال ایران، آقای گلی، پیراهن 
تیم ملی و گلزنی در جام جهانی و در نهایت 

لژیونر شدن.
از این مســیر پرفراز و نشیب 15 سال 
گذشته و او به بخشــی از این اهداف خود 
دســت یافته است. هم توانســته از دلوار 
افــزار خــود را به لیگ برتر برســاند و هم 
طعم آقای گلی را چشــیده است. شهریار 
مغانلــو، با حضور در تیم امیدهای پیکان و 
بعد از آن بزرگســالان در ادامه راهی ملوان 
بندرانزلی شد تا دوران سربازی اش را پشت 
ســر بگذارد. جایی که با دستیابی به عنوان 
آقای گلی لیگ یک همراه شــد تا شروعی 
امیدوارکننــده را بار دیگر در پیکان از ســر 
بگیرد. حضور مارک ویلموتس هرچقدر با 
انتقادات و حاشیه هایی زیادی همراه بوده اما 
برای مغانلو منشا خیر شده است و او اولین 

تجربه ملی پوش شدنش را زیر نظر این مربی 
بلژیکی دنبال کرد.

دنیای آقای گل کنونی لیگ برتر خیلی 
بزرگتر اســت؛ برای کسی که علی دایی و 
زلاتان به عنوان دو چهره جاه طلب الگویش 
هســتند، قطعا باید انتظار اتفاقات بهتری را 

کشید.
مهاجمی با یک متر و 93 ســانتی متر 
قد کــه رویای خــود را در جای پای علی 
دایــی و بعد از آن زلاتــان ابراهیموویچ به 
عنوان الگوهای ایرانی و خارجی خود دنبال 
می کند: علی دایــی که حرف ندارد و نامبر 
وان گلزنی در ایران و جهان اســت. او یک 
الگوی ویژه برای من محســوب می شود. 
حالا نه اینکه بتوانم مثل او شوم اما باید مسیر 
ایشــان را دنبال کنم. زلاتان هم که با آن کله 
شــق بودنش یک اعجوبه است. به نظرم او 
یک پرروی باادب است. خیلی از او خوشم 

می آید. تاکنون سه بار کتاب زندگینامه اش را 
خوانده ام و از حفظ هستم.

مغانلو که بعد از درخشــش در پیکان 
در فصل جاری مورد هدف نقل و انتقالاتی 
غول های فوتبال ایران قرار گرفته، از تمایل 
قلبــی خود پرده بــرداری نمی کند. او تنها 
هدفــش را دنبال می کنــد و اولین هدفش 
این اســت که بتواند کمک کند تا پیکان در 
لیگ برتر ســهمیه بقا را به دست بیاورد: من 
عضوی از خانواده پیکان هستم. جایی که به 
من بال پریدن داده اســت. من مدت هاست 
اینجا هستم و تنها مقطعی برای سربازی جدا 
شــدم. ما قادر به انجام این ماموریت بزرگ 
هســتیم. نباید کار به اینجا کشیده می شد و 
قطعا پیکان توانایی بالاتری نیز داشــت اما 
شرایط به بدترین شکل ممکن پیش رفت. 
جایی که همه ما باید با بالاترین احســاس 
مســوولیت به دنبال موفقیت و دستیابی به 

بقا باشیم.
مهاجم پیکان کــه در اوقات تعطیلی 
لیگ برتر و قرنطینه توســط امیرحســین 
خیرخواه شــکار شــده بود، درباره اوقات 
فراغــت خــود اینطور توضیــح می دهد: 
بزرگترین تفریح من خواب اســت! کتاب 
خوانــدن، تمرین و البته فیلــم دیدن و اگر 
فرصتی ماند بیلیارد. من عاشق خواب هستم 
و بزرگتریــن انرژی ام را می گیرم. عاشــق 
فیلم های اکشــن هم هستم و به تازگی فیلم 
بویکا را دیده ام. تمام مجموعه های شکست 
ناپذیر را تا شماره 4 دیده ام و اکنون در انتظار 
مجموعه بعدی هستم. در بیلیارد هم حریف 
می طلبم و زیاد بازی اینترنتی و پلی استیشن 

را دوست ندارم.
مغانلو که البته زیاد اهل صحبت کردن 
نیست و باید برای گرفتن تک جمله ها بارها 
با او کلنجار رفت، درباره اهداف بزرگی که 

در ذهن دارد هم 
حــرف می زند: خب 

اول دوست دارم پیکان در لیگ برتر بماند و 
این را به عنوان یک مسوولیت بزرگ می دانم 
و در کنار دیگر بازیکنان و کادرفنی برای آن 

تلاش خواهیم کرد. 
رویای من هم قطعا ســقف ندارد و 
حضور در تیم ملی و گلزنی در جام جهانی 

به عنوان هدف بزرگم است.
مغانلو برابر این سوال که آیا از استقلال 
و پرسپولیس کدامیک در نهایت هدف نهایی 
او خواهند بود سکوتی کرد و دقایق زیادی 
به امیرحسین خیرخواه و حمید ابراهیمی زل 
زد که در نهایت از این سوال خودمان پشیمان 
شدیم و ترجیح دادیم برای رسیدن به پاسخ 

آن تــا پایان فصل 
انتظار بکشیم.

آبــی یــا قرمــز؛ 
اســتقلال یا پرسپولیس؟ 
مغانلــو هیــچ پاســخی 
نمی دهد و تنها زل می زند 
و سکوت! حتی به دیوار آبی 
منزل دوستش هم نمی توان 
به عنوان یک تمایل نگاه کرد 
و او همه چیز را رد می کند و 

آینده را وعده می دهد.
شــهریار البته در پیکان 
شــانس خوبی هم داشته که 
توســط جمعــی از بهترین 

پاسورهای لیگ حمایت می شود؛ سعید 
واســعی، جلال الدین علی محمدی و البته 
فراز امامعلی. اینجا او مشغول بازی آنلاین با 

سعید واسعی است.
قطعا در 25 ســالگی فرصت زیادی 
برای رسیدن به آرزوها و رویاها وجود دارد 
و الماس تراش نخورده پیکان قادر خواهد 
بود به زودی در صورت تداوم نمایش موفق 
خود، خط دیگــری روی آرزوهایی که در 
دفترچه یادداشتش نوشته، بزند و آن را هم 

تصاحب کند.

 شهریار مغانلو؛ هم استقلالی، هم پرسپولیسی و شاید هم هیچکدام

گروه ورزشي -دبیر فدراسیون بوکس ایران گفت: 
اگر مســئله خاصی رخ ندهد، لیــگ برتر را با ۷ تیمی که 

حضورشان قطعی است پیگیری می کنیم.
حمید قبایی زاده درباره آخرین وضعیت برنامه های 
فدراســیون بوکس برای برگزاری لیگ برتر، توضیح داد: 
پس از جلســه ای که در فدراسیون داشتیم، تصمیم بر آن 
شد که لیگ را با ۷ تیم آغاز کنیم. به این ترتیب تهران با دو 
تیم و ارتش، اســتان سیستان و بلوچستان، استان لرستان، 
استان خوزســتان و استان اصفهان هر کدام با یک تیم در 
لیگ حضور خواهند داشــت. البته ممکن است تعداد این 
تیم هــا به ۸ تیم هم برســد، با این حــال تصمیم نهایی ما 

شروع با ۷ تیم است. 

او افــزود: احتمالا بزودی آخرین جلســه خود را با 
نمایندگان تیم ها برگزار کنیم تا پس از کســب مجوزهای 
لازم از وزارت ورزش و ســتاد ملــی مبــارزه با کرونا، 
مســابقات را استارت بزنیم. همانطور که می دانید شرایط 
کشــور خاص اســت و باید با در نظر گرفتن دستورات 
مقامــات پیش رفت. اگر مجوزهای لازم صادر شــود به 

صورت متمرکز لیگ را پیگیری می کنیم. 
دبیر فدراســیون بوکس، در پاســخ به این سوال که 
آیا فدراســیون ضمانت کافی از باشگاه گرفته است تا به 
تعهداتشــان نسبت به بوکسورها عمل کنند؟ توضیح داد: 
در دوره های قبل هیات های استانی برای برگزاری لیگ و 
تیمداری درگیر می شدند، اما در این دوره اینگونه نیست. 

تیم هایی که وارد لیگ شــده اند پشــتوانه خوبی دارند، به 
عنوان مثال اگر خوزســتان تیم دارد یعنی فولاد خوزستان 
در لیگ حاضر می شود. همچنین اگر سیستان و بلوچستان 
تیم دارد، کارخانه ســیمان خاش پشتوانه آن است. ارتش 

هم که خودش یک  سازمان معتبر است. 
او افزود: همچنین فدراسیون در ابتدای ورود تیم ها 
بــه لیــگ از هر تیم مبلغ 30 میلیــون تومان پول دریافت 
می کند و قرارداد بوکســورها هم باید در فدراسیون ثبت 
شــود. تمهیدات لازم را اندیشیده ایم و امیدواریم پس از 
کسب مجوزهای لازم لیگ خوبی را پشت سر بگذاریم. 
قبایی زاده در مورد گرفتن تســت های پزشــکی از 
بوکسورها نیز گفت: قطعا اگر کرونا برای آغاز لیگ مشکل 
ایجاد نکند، مذاکرات لازم را با فدراسیون پزشکی ورزشی 
انجــام می دهیم تا در این زمینه همــکاری لازم صورت 
گیرد. متاسفانه در این هفته ها وضعیت برخی از استان های 
کشــور باز هم قرمز شد که امیدواریم با تمهیدات دولت 
و ســتاد ملی مبارزه با کرونا، این مشــکل هر چه زودتر 

برطرف شود. 
دبیر فدراســیون بوکس در مورد انتخاب دلشــاد به 
عنوان رئیس ســازمان لیــگ نیز گفت: با او صحبت هایی 
داشتیم تا به عنوان اصلی ترین گزینه فدراسیون این سمت 
را در اختیــار بگیرد. با این وجود اعــلام کردند که فعلا 
بیمار بوده و نیازمند اســتراحت بیشــتری هستند. با همه 
این ها از پیشکســوتان بوکس خواسته ایم تا با او صحبت 
کنند که اگر دلخوری یا مشــکلی هســت کنار گذاشته و 
تجربیاتشــان را در اختیار بوکس کشــور قرار دهند. فعلا 
کســی این سمت را در اختیار ندارد و به صورت شورایی 

مسائل را پیگیری می کنیم.

گروه ورزشــي - فدراسیون انجمن های ورزش های رزمی در تلاش است تا انجمن 
آیکیدو ایران را به عضویت رســمی فدراســیون جهانی این رشته درآورد.آیکیدو از جمله 
رشته های رزمی ژاپنی است که سال ها قبل وارد ایران شده و موفق به جذب مخاطبان پرشماری 
شده است. در چنین شرایطی این رشته تاکنون عضو هیچ نهاد بین المللی نبوده و ورزشکاران 
آن در هیچ رویداد رســمی بین المللی شرکت نداشتند.در این شرایط فدراسیون انجمن های 
ورزشهای رزمی با انجام مقدمات لازم در تلاش است تا این رشته را به عضویت فدراسیون 
جهانی در آورد.این موضوع می تواند برای ورزشکاران این رشته پرشمار این رشته خبر خوبی 
باشــد تا پس از رسمی شــدن عضویت ایران در فدراسیون جهانی، بتوانند در مسابقات بین 

المللی شرکت کنند.

گروه ورزشــي - یحیی گل محمدی در ادامه مسیر آماده سازی شاگردانش دیدار 
تدارکاتی با خوشه طلایی را در نظر گرفته است.

خوشــه طلایی ســاوه که اکنون در رتبه ســوم لیگ آزادگان قرار دارد، به حریف 
تدارکاتی محبوب این روزهای تیم های لیگ برتری تبدیل شــده اســت. آنها که چندی 
پیش برابر پیکان و اســتقلال تهران نیز قرار گرفته بودند، اکنون قرار اســت طبق برنامه 
ریزی صورت گرفته روز ســه شنبه و ســاعت 1۸ در استادیوم شهید کاظمی به مصاف 

پرسپولیس بروند. 
پرسپولیس که اکنون در صدر جدول لیگ برتر و با اختلاف 10 امتیازی قرار گرفته، 

خود را مهیای اولین بازی رسمی بعد از تعطیلی لیگ برابر پیکان می کند.

"باید زلاتان ابراهیموویچ فوتبال ایران باشم"؛ این مرور ذهنی مهاجم بلندقامت و گلزن این فصل فوتبال ایران است که از لیگ یک
 تا برتر توسط او دنبال می شود.

لازمه توسعه ورزش، فراهم کردن زیرساخت ها است

طارمی، آقای پنالتی!

مسئول کمیته اسکی روی آب استان هرمزگان:

گروه ورزشي - مسئول کمیته اسکی 
روی آب اســتان هرمزگان گفت: توسعه 

ورزش بدون فراهم کردن زیرســاخت ها 
میسر نخواهد بود.مجید فیروزی در نشست 

هم اندیشی کمیته ی اسکی روی آب استان 
هرمزگان، افزود: جلســات و نشست های 
جهت ارتقا این ورزش در اســتان برگزار 
خواهد شد تا با یک هم اندیشی بتوانیم در 
مسیر رشد و بالندگی قدم برداریم.مسئول 
کمیته اســکی روی آب اســتان هرمزگان 
توســعه ورزش را بــدون فراهــم کردن 
زیرساخت ها میسر ندانست و اضافه کرد: با 
یک  چشم انداز صحیح و برنامه محور باید 
حرکت کرد و با توجه به امکانات و شرایط 
موجود قهرمان پــروری در رده های پایه را 
در اولویت خود قــرار دهیم.فیروزی بیان 
کرد: با توجه به شرایط فعلی اقتصادی باید 

شــرایطی به وجود آورد تا علاقه مندان این 
رشته در هر رده ی سنی بتوانند این ورزش 

مهیج را تجربه کنند.
وی با بیان اینکه فعالان این رشته باید 
تمامی تمرینات را با رعایت فاصله گذاری 
اجتماعــی انجام دهند، خاطرنشــان کرد: 
با توجه به پتانســیل و ظرفیت موجود در 
هرمزگان می توانیم در این رشــته ورزشی 
بیش ازپیش موفق باشــیم.این نشســت با 
تشریح تقویم سالانه کمیته اسکی روی آب 
هرمزگان که با مشــورت اعضا به صورت 
فصلی یا ســه ماه بسته خواهد شد، به پایان 

رسید.

گروه ورزشــي - طارمی یک بار 
دیگر پنالتی گرفت و توانســت این پنالتی 
را بــه گل تبدیل کند تــا به عنوان بهترین 
بازیکــن زمین انتخاب شــود.ریوآوه که 
مهدی طارمی را در اختیار دارد توانســت 
در هفته بیست و ششم لیگ پرتغال با یک 
گل موریرنســی را شکست دهد. مهدی 
طارمــی در این دیدار بار دیگر توانســت 
هنــر پنالتی گرفتن خود را نشــان دهد و 
برای هفتمیــن بار در ایــن فصل پنالتی 
گرفت و خود او پشــت توپ قرار گرفت 
و توانســت گلزنی کند تا نهمین گل این 

فصل خود را در لیگ پرتغال به ثمر رساند.
البتــه طارمی در بازی های قبل پنالتی های 
خــود را به بازیکنان دیگــر داده بود و در 
صورتی که این پنالتی ها را خود او به ثمر 
می رســاند، می توانست رکورد گل های 
خود را افزایش دهد.مهاجم ایرانی بعد از 
این دیدار توانست عنوان بهترین بازیکن 
زمین را به دســت بیاورد و نشان دهد چرا 
تیم های بزرگی جون بنفیکا، اسپورتینگ 
و پورتو خواهان بــه خدمت گرفتن این 
بازیکن هستند و تلاش خودشان را برای 

جذب طارمی شروع کردند. 

گروه ورزشي - باتوجه به مشکلات 
مالی استقلال و لیست شکایت ها در فیفا از 
این باشــگاه، فرهاد مجیدی امیدوار است 
در پنجــره نقل و انتقالات پیش رو بازیکنان 

مدنظرش را جذب کند.
احمد سعادتمند با حضور در باشگاه 
استقلال تهران برای اولین بار نقش جدی در 
نقل و انتقالات این باشــگاه خواهد داشت. 
حفظ ســتاره هایی مانند شیخ دیاباته، علی 
کریمی و مهدی قایدی برای فصل آینده از 
اولین اهداف ســعادتمند است که تا حدود 
زیادی هم محقق شــده و دست کم درباره 
قایدی و شیخ این اطمینان و تضمین وجود 
دارد. پس از اینکه گفته شــد فرهاد مجیدی 
لیســت بازیکنان مدنظر خــود برای نقل و 
انتقالات پیش رو را به دســت ســعادتمند 
رسانده است، شنیده می شود یکی از اهداف 
آبی ها در تابستان امسال شاگرد سابق علیرضا 
منصوریان در این تیم اســت.بر این اساس 
بازگردانــدن برخی از ســتاره هایی که در 
فصول اخیر از استقلال جدا شده اند یکی از 
برنامه های سعادتمند است. در همان ابتدا نام 
مامه بابا تیام مطرح شد که در سوپرلیگ ترکیه 
توپ می زند و بارها ابراز علاقه کرده تا دوباره 
به استقلال برگردد. هرچند این موضوع فقط 
محدود به کد دادن دوستان و مشاوران او بود 
و مدیر عامل باشگاه استقلال هیچ وقت این 
شایعه را تایید یا تکذیب نکرد. استقلال در 
این ســال ها کم ستاره از دست نداده است. 
کاوه رضایــی، امید ابراهیمی، مامه بابا تیام، 

مجید حسینی، امید نورافکن، آیاندا پاتوسی، 
پژمان منتظری و مهدی رحمتی که هرکدام 
به دلایل و طرق مختلف رفتنی شدند.حال 
سعادتمند روی این ستاره ها زوم کرده است 
و گفته می شود پس از منتفی شدن بازگشت 
تیام با قانون جذب بازیکن خارجی و هزینه 
بسیار سنگینی که این پروژه داشت حالا او 
به بازگرداندن کاوه رضایی فکر می کند که 
پس از پشــت ســر گذاشتن یک نیم فصل 
بد در تیم اف ســی بروژ بلژیک توانست با 
درخشش فوق العاده در شارلروا خودش را 
در ژوپیر لیگ احیا کند. حتی شنیده می شود 
کارهایی در این راســتا انجام شده است تا 
شــاید بمب بزرگ سعادتمند کاوه رضایی 
باشد. البته به نظر می رسد بازگرداندن کاوه 

بیــش از آنکه یک بمب بزرگ  باشــد 
حکم سنگ بزرگ را دارد! او همین 

حالا در بلژیک مشتری هایی دارد 
و از طــرف دیگر با رقمی قابل 

توجه تحت قرارداد باشگاه 
بــروژ بلژیک اســت.
رضایی برای پیشرفت 

و حضــور در تیم ملی راهی فوتبال بلژیک 
شد و حدود 3 سال است که در همانجا مانده 
و نتوانســته باشگاه و لیگ بزرگ تری از این 

کشــور کوچک اروپایی را تجربه کند. به 
هرحــال کاوه یکــی از گزینه های اصلی و 
جدی مدیراستقلال برای حضور پرقدرت 
در نقل و انتقالات اســت. ســعادتمند 
به فرهاد مجیــدی هم قول داده که تیم 
خوبی برای فصل آینده ببندد. در حال 
حاضــر برطرف کردن مشــکلات 
مالی و تســویه حساب با بدهکاران 
اولویت اصلی مدیران استقلال است 
اما برنامه های آنها برای نقل و انتقالات 

دنبال خواهد شد.
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آبی یا قرمز؛ استقلال یا پرسپولیس؟ مغانلو هیچ پاسخی 
نمی دهــد و تنها زل می زند و ســکوت! حتی به دیوار آبی 
منزل دوســتش هــم نمی توان به عنوان یــک تمایل نگاه 
کــرد و او همه چیز را رد می کنــد و آینده را وعده می دهد.

کاوه دوباره استقلالی می شود؟


